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Številka:   900-60/2021-4                                                 

Datum:    23. 11. 2021 

 

 

Z A P I S N I K 

 

30. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 22. novembra 2021, ob 

15. uri v veliki dvorani Gasilskega doma PGD Ptuj, Natašina pot 1/a, Ptuj. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

Skupaj prisotni svetniki: dr. Bojan Pahor, Dijana Alibabić, Andrej Čuš, mag. Darja Harb, Vladimir 

Koritnik, Marjan Kolarič, Nuša Vrabl Ferenčič, Andrej Vindiš, Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, Luka 

Žižek, Boštjan Šeruga, mag. Sonja Purgaj, Matej Siebenreich, Sergeja Puppis Freebairn, Miha Požgai, 

Aleksander Voda, dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Tatjana Vaupotič Zemljič, Rajko Fajt, Helena 

Neudauer, Milan Klemenc, Alen Iljevec, Janez Rožmarin, Marta Tušek, Mario Hlušička in Gorazd Orešek 

Kasnejši prihod na sejo je napovedal svetnik Marjan Bezjak. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Alenka Korpar, direktorica 

Skupne občinske uprave občin v SP, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne finance, Andrej Trunk, 

vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Martin Kukovič, vodja Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s 

stvarnim premoženjem, Matej Gajser, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Miran Žižek, Sekretariat za 

splošne zadeve, mag. Janez Merc, podsekretar za področje zaščite in reševanja, Stanka Krajnc Letonja, 

Kabinet župana, Matic Merc, Kabinet župana, Gregor Uhan, Javne službe Ptuj, d.o.o., Aleksander Kraner, 

direktor Centra interesnih dejavnosti Ptuj in Mateja Lapuh, Center interesnih dejavnosti. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Anemari Kekec, Hojka Berlič, Tinček Ivanuša, 

Gabrijela Milošič, David Breznik in Gregor Mlakar.    

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 30. sejo je županja predlagala 27 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče gradivo 

je bilo v četrtek, 11. novembra 2021, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na 

naslovu www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 25. točko 

dnevnega reda pa je bilo objavljeno v petek, 12. novembra 2021. 

 

 

Predlog za umik 3. točke dnevnega reda: 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Center 

interesnih dejavnosti Ptuj 

 

http://www.ptuj.si/
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Glede na razpravo na Odboru za družbene dejavnosti in ker še pridobivamo mnenja Ministrstva za javno 

upravo, je županja predlagala umik 3. točke iz dnevnega reda 30. seje mestnega sveta.   

 

V skladu s Poslovnikom sveta, se zadeve katerih je predlagatelj župan, na predlog župana brez razprave 

in glasovanja umaknejo z dnevnega reda. 

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča za 30. redno sejo mestnega sveta predlagala v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 29. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Dopolnjen Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022 

3. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2021 – 2025 

4. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Mestne 

občine Ptuj za leto 2022 

5. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) »Rekonstrukcija poslovilnega objekta na 

novem Rogozniškem pokopališču« 

6. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Investicijskega programa (N1 IP) »Prizidava z rekonstrukcijo in 

energetsko sanacijo OŠ Mladika – 2. faza« 

7. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Restavratorski 

posegi na mestnem obzidju« 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Kurentova hiša«  
9. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Rekonstrukcija 

Ulice 5. prekomorske - 2. etapa« 
10. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Preplastitev 

Dravske ulice v ČS Center«  
11. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev križišča 

pred Upravno enoto Ptuj«  
12. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Novogradnja 

avtobusnega postajališča – Pod gradom«  

13. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Nabava 

gasilskega vozila GVC 16/25 PGD Turnišče – Ptuj« 

14. Predlog Sklepa  o potrditvi Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) 

»Ureditev objekta ŠD Rogoznica« 

15. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) 

»Enota Narcisa – preselitev Uprave Vrtca Ptuj« 

16. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) 

»Arheološki depo odprtega tipa« 

17. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del enote urejanja prostora OP02 za parcele št. 740/6, 740/7, 740/8, 738/2 in 

752/4, vse k. o. 392 - Krčevina pri Ptuju 

18. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 366 

Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/11 

19. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 366 
Krčevina pri Vurbergu parcela 2194/3 

20. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini 
katastrska občina 400 Ptuj parcela 1441/2 

21. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parcele 
208, 210, 211, 212 in 218 

22. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/11 
23. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 388 Rogoznica parcela 777/21 
24. Volitve in imenovanja:  
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a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda 

Ljudska univerza Ptuj 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in imenovanju novega člana Nadzornega odbora 

Mestne občine Ptuj 

c) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj 

d) Predloga Sklepa o soglasju k imenovanju v.d. direktorice javnega zavoda Regijsko višješolsko in 

visokošolsko središče Ptuj 

e) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in imenovanju novega člana Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu 

25. Pobude in vprašanja  

26. Informacija:  

      - Program izvedbe nadzora porabe javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto  2021, II. sprememba 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predloga zapisnika 29. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

Na predlog zapisnika 29. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 29. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Dopolnjen Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor 

za finance, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo  so dopolnjen predlog Odloka soglasno 

podprli, Odbor za gospodarstvo ter Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo pa z večino 

glasov podpirata dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022.  

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga odloka nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Odbor za finance predlaga, da se do seje mestnega sveta pripravi čistopis Sklepa o investicijskih 

vlaganjih v cestno infrastrukturo za območje Mestne občine Ptuj za leto 2022, v skladu z razpravo na 

Odboru za finance. Občinska uprava je pripravila ČISTOPIS Sklepa o investicijskih vlaganjih v cestno 

infrastrukturo za območje Mestne občine Ptuj za leto 2022, ki je bil na spletni strani objavljen dne 18. 11. 

2021.  

Statutarno pravna komisija po obravnavi predlog Sklepa o investicijskih vlaganjih v cestno infrastrukturo 

za območje Mestne občine Ptuj za leto 2022 v ČISTOPISU z dne 18. 11. 2021 nanj ni imela pripomb in ga 

je predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno predlagal, da se na Direkcijo 

Republike Slovenije za infrastrukturo posreduje pobuda, vezana na izdelavo projekta za izvedbo ureditve 

regionalne ceste R1-229. Na območju Žabjaka, ki se prometno navezuje na regionalno cesto R1-229, je 

predvidena širitev naselja z izgradnjo doma za starostnike, zato krajani, člani četrtnih skupnosti in mestni 

svetniki dajejo pobudo, da se pri projektiranju upoštevajo tudi nove bodoče okoliščine, ki bodo izdatno 

vplivale na prometno situacijo, in sicer v smeri, da se najde optimalna rešitev za  ureditev križišča 
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Slovenskogoriške ceste in Svržnjakove ulice, ki bo omogočala varno vključevanje na regionalno cesto R1-

229. 

 

Na podlagi prvega odstavka 99. člena Poslovnika Mestnega sveta, ki določa, da županja kot 

predlagateljica proračun mestnemu svetu najprej pojasni, je županja pripravila kratko predstavitev, v kateri 

je povedala, da je proračun za leto 2022 težak slabih 45 mio EUR, od tega so prihodki s strani države 

slabih 10 mio EUR za investicije (od tega 8,2 mio EUR neposrednih transferjev za investicije). Za vse 

investicije skupaj bo proračun namenil v letu 2022 cca. 22 mio EUR, kar pomeni, da je proračun konkretno 

investicijsko naravnan. Za investicije v infrastrukturo bo namenjenih 14 mio EUR, za druge investicije 8,2 

mio EUR, za javne zavode 5,9 mio EUR, socialno košarico 2,2 mio EUR, za šport in mlade 0,8 mio EUR, 

izgled mesta 0,8 mio EUR, prireditve 0,5 mio EUR in kulturo 0,4 mio EUR.  

 

Več kot 30 % proračuna je namenjenega infrastrukturi, od tega bo za kanalizacijo namenjenih 5 mio EUR, 

za ceste 3,7 mio EUR, kolesarske poti 3,6 mio EUR, vodovod 0,8 mio EUR, OPPN 0,75 mio EUR in javno 

razsvetljavo 0,3 mio EUR. Za druge investicije bo namenjenih 8,2 mio EUR, kar predstavlja 18 % 

proračuna (Revitalizacija Stare Steklarske z Vrazovim trgom, investicijsko vzdrževanje cestne 

infrastrukture, poslovilni objekt na novem Rogozniškem pokopališču, ureditev križišča pred Upravno enoto 

Ptuj, prizidek NK Podvinci, OŠ Mladika, investicija v Gasilski dom Pacinje, nabava gasilskih vozil PGD 

Turnišče in PGD Spuhlja, športni park Rogoznica, Uprava Vrtca Ptuj, ureditev dvigala in dostopov OŠ 

Olge Meglič, Prešernova 29, arheološki depo odprtega tipa, sanacija opornega zidu ob Dominikanskem 

samostanu, preprečitev poplavljanja med Rogozniško in Puhovo cesto, sanacija kanalizacijskega sifona 

pod Ptujskim jezerom, prekrivanje strehe Glasbene šole K. Pahor Ptuj, sofinanciranje javno-zasebnega 

partnerstva za izgradnjo novih prostorov za ČS Center in ČS Ljudski vrt, restavratorski posegi na 

mestnem obzidju, izvedba projektov iz participativnega proračuna, rekonstrukcija tal 1. etaže v Prešernovi 

29, projektiranje za OŠ Breg, termična obdelava blata z rekuperacijo, Urgentni center Ptuj, projektiranje 

centralne kuhinje za Vrtec Ptuj, izvedba Kurentove hiše, obnova mestne hiše, območje Koteksa – javni 

natečaj, obnova fasade in oken v KD Grajena, ČS Jezero in Domu krajanov Ivan Spolenak, ureditev igrišč 

v MO Ptuj, vzpostavitev prometnega urada in sanitarij na avtobusni postaji, zagotavljanje poplavne 

varnosti Grajena in Rogoznica, Športni park Jezero, Športni park Grajena – projektiranje razsvetljave in 

nabava osnovnih sredstev). Za javne zavode (plače, materialne stroške, investicijsko vzdrževanje ) je 

namenjenih 5,9 mio EUR, kar predstavlja 13 % odhodkov proračuna.  Za socialno košarico (javna dela, 

dnevni center, blaženje odvisnosti, šola zdravja, Rdeči križ, Karitas, donirana hrana, Kamra, domska 

oskrba, brezplačni prevozi, pomoč na domu, pomoč ob rojstvu otroka, sofinanciranje najemnin, letovanje 

otrok, zobozdravstvo) se namenja slabih 5 % proračuna. Za šport in mlade se nameni 0.8 mio EUR 

(delovanje društev, štipendiranje, komunalni prispevek, prireditve Veselega decembra, festivali, vsebine v 

Dominikanskem samostanu). Za dogodke v mestu, v organizaciji Zavoda za turizem Ptuj, proračun 

namenja 0,5 mio EUR. Za izgred mesta (urejanje ulic, košnja trave, urejanje parkov, okrasitev mesta, 

subvencije obnov fasad, javni WC,..) se namenja slaba 2 % proračuna oz. 0,8 mio EUR. 

 

Pobude podane na proračun, so bile v največji možni meri upoštevane pri pripravi dopolnjenega predloga. 

Kar pa ni bilo mogoče, pa je bilo argumentirano pojasnjeno.  

 

V razpravi o dopolnjenem predlogu proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2022 so sodelovali: 

 

Andrej Čuš 

Pove, da je 90 % odhodkov proračuna nalaga že veljavna zakonodaja, 10 % pa je razporejeno po 

občinskih prioritetah. Veseli ga, da se je zvišala povprečnina za občine in da se zmanjšujejo birokratske 

omejitve. S tem se lokalnim skupnostim omogoča, da lahko obračajo investicijski kapital in usmerijo 

sredstva v projekte za izboljšanje kakovosti življenja v občinah. Veseli ga, da se nekateri projekti, ki so 

vezani tudi na državna sredstva izvajajo (Urgenca, kolesarske povezave, Upravna enota Ptuj). V 

prihodnje pa se obeta tudi objava razpisa za podelitev koncesij za visoko šolstvo, kjer pričakuje, da bo 
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lokalna skupnost proaktivna. Meni, da bi se določena vprašanja mestnih svetnikov morala večkrat 

pojavljati, predvsem je omenil motnje oskrbe s pitno vodo. Letno se dogaja med 500 – 600 okvar, kar 

predstavlja 10 % rast, zato si želi, da bi na ravni koordinacije županov Sp. Podravja urejali to področje. 

Opozarja, da bo do konca leta potrebno počrpati sredstva kohezije, ker sredstva so na voljo. Apelira na to, 

da se pripravljajo projekti, ki bodo omogočili prijave. Proračun je precej visok, želi si da bo takšna tudi 

realizacija.  

 

Dr. Štefan Čelan 

Meni, da je proračun kompromis, med zakonskimi obveznostmi in željami lokalne skupnosti. Mestne 

občine so pri tem bolj omenjene od ostalih občin, saj več kot 10 % proračunu ni možno samostojno 

razporejati. Veseli ga, da so nekatere podane pobude, ki so razvojno usmerjene, upoštevane tudi pri 

postavkah, npr. finančna perspektiva 2021 – 2027 in interventni ukrepi Covid. Razpis za koncesije za 

visoko šolstvo je bil objavljen včeraj, rok pa je 8. 12. 2021, zato je pri tem potrebno hitro ukrepanje. 

Zadovoljen je tudi, da s Sklepom Mestnega sveta podpiramo reševanje problematike mešanih komunalnih 

odpadkov in čistilnih naprav in da se lahko izvaja. V mestu morajo biti institucije, ki morajo biti v pomoč 

lokalni skupnosti, to so tisti javni zavodi, kjer je občina ustanoviteljica, zato naj obvelja načelo, da se 

dajejo sredstva in prioriteta tistim javnim zavodom, ki so sposobni oplemeniti občinska sredstva z drugimi 

viri. Ta princip se že uveljavlja. Meni, da lokalna skupnost to načelo lahko izvaja tudi v drugih institucijah v 

občini, npr. Šolski center Ptuj, kjer je vredno in potrebno sodelovati (sovlaganje v obnovo športne 

infrastrukture ob ŠCP).  

 

Milan Klemenc 

Meni, da je proračun sorazmerno visok, količina vloženih pobud je dala slutiti, da vse ne bo mogoče 

upoštevati v naslednjem letu. Moti ga dejstvo, da pa so bile nekatere postavke izpuščene. Vlaganja v 

športno infrastrukturo pozdravlja, moti pa ga dejstvo, da je bila predlagana postavka za ureditev športnega 

igrišča pri OŠ Olge Meglič prezrta. Jasno je, da se vsak šport se začne pri šoli in v tej šoli je 400 otrok. 

Zato upa, da se bodo sredstva za ta namen našla v prihodnjem letu. Soglaša s predhodniki, da je 

potrebno sredstva na postavkah, ki pomenijo črpanje državnih in evropskih sredstva realizirati. Postavlja 

se vprašanja križišča pri Upravni enoti, ob dejstvu da še nimamo urejenih peš povezav od Grajene proti 

Vurbergu, kjer bi lahko s sofinancerskim deležem pristopili k urejanju državne ceste. Upa, da bo proračun 

imel primerno realizacijo in da se bodo našla manjkajoča sredstva tudi za ostale predloge.  

Županja je v odgovor povedala, da je na srečanju z ravnatelji bilo dogovorjeno, da šole potrebujejo več 

sredstev za investicijsko vzdrževanje in je zato ta postavka  ter da  igrišče za OŠ Olge Meglič samostojne 

postavke ne potrebuje. Državne ceste – šele ko dobimo projekte iz države, temu sledi sofinancerska 

pogodba z občino, takrat se tudi zagotovi sofinancerski delež občine. (velja tudi za ceste – Ormoška, 

Slovenskogoriška). 

 

Rajko Fajt 

Odbori so opravili največji del razprave in predlogov, ocenjuje, da je proračun primerno pripravljen in ga 

tudi podpira. Meni, da je smiselno imeti pripravljene projekte, ki bodo omogočali črpanje evropskih 

sredstev. Za vzgled je pokazal Dom upokojencev Ptuj, ki je imel že nekaj let pripravljene projekte in je 

sedaj bil uspešen na razpisu in prejel 12 mio EUR prejel evropskih sredstev. Res pa je, da je kar nekaj 

naših občinskih projektov, vezanih na sodelovanje z ostalimi občinami. To pomeni, da je potrebno 

poenotenje na ravni vseh občin (podtalnica, vodovod). Želi, da bodo postavke realizirane. Glede na 

pričakovane spremembe zakonodaje, lahko pričakujemo še kakšne posege v občinski proračun 

(sprememba ZOFVI – napredovanja v nazive v vrtcih). Zato podpira tudi  investicijsko naravnan proračun. 

 

Janez Rožmarin 

Pozdravlja, da se je upoštevalo nekaj investicij, ki v preteklem letu niso bile izvedene in so bile prenesene 

v prihodnje leto, veseli ga da je večji delež proračuna usmerjen v komunalno infrastrukturo in investicije 

(kanalizacija, kolesarke…). Pri vsem temu je potrebno slediti tudi razvoju na področju turizma in 
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omogočati pogoje za to dejavnost. Treba je veliko več razmišljati in omogočati razvoj industrijske cone, 

kjer lahko računamo na dodatno vrednost. Veseli ga, da so v proračunu sredstva za socialno košarico, 

šport, OŠ Breg, poslovilni prostor na novem Rogozniškem pokopališču, zajeta in so v primerni višini. 

Omenil je tudi zaznane aktivnosti pri izgradnji Urgentnega centra. Arheološka dediščina pa še vedno 

pomeni omejitve pri raznih investicijah (npr. pri izgradnji omrežja za plinovod na Bregu). Pohvali strokovne 

službe za pripravo proračuna in pove, da bo proračun podprl. 

 

Dr. Bojan Pahor 

Pohvali strokovne službe za dobro  pripravljen predlog ter svetnice in svetnike za konstruktivne predloge. 

Meni, da je proračun uravnotežen. Verjame, da bo proračun v prihodnjem letu izpolnjen in da je pripravljen 

na realnih temeljih.  

 

Dijana Alibabić 

Meni, da je proračun razvojno naravnan, ob predpostavki da se zagotovijo vsa sredstva (prodaja 

nepremičnin, brez podražitev investicij), čeprav je želja več. Investicije predvidevajo veliko zadolževanje, 

izraža pa dvom, ker je  večina investicij prenesena iz tekočega leta  (kolesarske povezave Ob železnici). 

Pločnik bi moral biti nujno izveden, ni rešitev le postavitev tabel in mestnega radarja. Prenaša se tudi 

ureditev kanalizacije na Turniščah, pri trgovini Polje Dom je potrebno urediti križišče… Dvom izraža nad 

dejstvom, da so odhodki za 32 % višji glede na tekoče leto in 60 % glede na leto 2020. Dolg je narejen 

samo za določene investicije in za to ne bo možnosti financirati nujnih investicij. Ocena investicij znaša 23 

mio EUR, od tega je cca 14,426 mio EUR lastnih virov, primanjkljaj znaša 7.665 mio EUR, za kar se bi naj 

zadolžili. V proračunu se povečujejo le odstotki na postavkah investicij, na ostalih odstotek ostaja enak. Z 

zagotovostjo trdi, da se bodo te postavke podražile, pa tudi investicije.  

 

Marta Tušek 

V strani DeSUS so pregledali proračun in ugotavljajo, da so v proračunu zajete postavke, ki jih upokojenci 

potrebujejo (varne poti, varovana stanovanja, prevoz), prav tako so zajete postavke za izgradnjo 

stanovanj za mlade. Meni, da je proračun razvojno naravnan, in da so investicije živa zadeva in so torej  

možne podražitve ali pocenitve. Proračun podpira.  

 

Miha Požgai 

Pove, da je višini proračuna visoka in zato je potrebno biti še posebej pozoren na realizacijo. Meni, da bo 

nekaj projektov prestavljenih tudi v naslednja leta. Veseli ga, da so v proračunu zajete postavke za 

Rogozniško pokopališče, ureditev Kurentove hiše, arheološki depo… Opozarja, da v proračunu (po 

funkcionalni klasifikaciji) prihaja do vrednostnih razhajanj med športom in kulturo (za kulturo 2,7 mio EUR, 

športu za le 1,6 mio EUR – 68 % vsega kar je za kulturo). V prihodnje pričakuje aktivnejšo vlogo Zavoda 

za šport in pa da imamo v mislih, da obstajajo tudi drugi šport, ne le nogomet, ki potrebujejo vlaganja v 

športno infrastrukturo in opremo. Še posebej v teh časih je pomembna telesna aktivnost, katerega učinki 

se kažejo v boljšem telesnem in duševnem počutju ljudi.  Njegov predlog je, da se več sredstev nameni 

urejanju zunanjih športnih igrišč in sofinanciranju trenerjev. V proračun ga je najbolj zmotilo avtobusno 

postajališče pod gradom, ker ponekod avtobusnih postajališč sploh ni. Za ta denar, bi lahko obnovili vsa 

igrišča.  

Županja je odgovorila, da je ureditev tega postajališča pogoj za vzpostavitev integriranih prevozov v MO 

Ptuj. Cena je primerljiva s ceno ureditve postajališča na Štukih.  

 

Sergeja Puppis Freebairn 

Meni, da je večina proračuna dobrega, ampak da je višina zelo visoka. O uravnoteženost proračuna pa 

ocenjuje, prvič, da uravnoteženosti po četrtnih skupnostih ni, in drugič ekologija. Iz podatkov, ki so 

dostopni na spletni strani in jih je na njeno pobudo pripravila finančna služb občinske uprave, je razvidno  

kje se je koliko vlagalo od leta 2002 do danes po četrtnih skupnostih. Razvidno je, da je v 12 letih najmanj 

vlaganj bilo v ČS Panorama, Jezero in Spuhlja. Glede na strukturo investicij (onesnaževalci - Cero Gajke, 
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industrijska cona..) se le-te ne bi smele šteti za investicijo v ČS. Več industrijskih con res pomeni dodano 

vrednost, vendar še vedno ni dobila odgovora kakšni so pobrani prihodki po ČS od komunalnega 

prispevka. Izpostavlja, da razporeditev financiranja v investicije v občinske ceste ni pravična, ker v tem 

mandatu ni nobene investicije v ceste v ČS Jezero. Plan naj bi bil potrjen s strani predsednikov ČS in 

dogovor se ji zdi smiseln. To pa ne spremeni dejstva, da so bile vse predlagane investicije v ČS Jezero 

zavrnjene (Na tratah, Žnidaričevo nabrežje). Te investicije čakajo že najmanj 10 let. Odgovor je bil, da so 

tukaj potrebne večje investicije. Prva cesta v tej ČS naj bi bila izvedena šele leta 2023. Ranca, ki ima  

prečrpališče, kjer pogosto zaudarja, ob nalivih pa se spuščajo v kanal mešane meteorne in fekalne vode. 

Predlagala je investicijo, na odboru je bilo povedano, da je to predvideno, sedaj pa tega ni v proračunu. 

Večina predlogov njihove svetniške skupine je bila zavrnjena, zato se nagibajo k temu, da bi se pri tem 

proračunu vzdržali.  

Pri Ranci je zelo dober razvojni projekt, vendar zanj ni bilo sredstev. Zato meni, da je problem v tem, da 

ne gremo naprej z večjimi projekti. Enako je tudi z obvoznico, kjer nas država prepričuje, da je to edina 

varianta, mimo Rance. Meni, da bi morali biti konkretno pripravljeni razvojni načrti. Takšni mest, kjer se 

fekalne vode izlivajo, je v MO Ptuj sedem, zato predlaga, da bi vsako leto uredili eno mesto. Žal se s tem 

na mestnem svetu ne ukvarjamo. 

 

Aleksander Voda 

Je pozitiven do pripravljenega proračuna, vendar izraža nekaj skepse, saj proračun še nobene leto ni bil v 

celoti izpeljan. Določene investicije so se prenašale še v naslednje leto. Nekatere investicije so se 

prenesle v leto 2022. Pove, da se njihove pripombe niso upoštevale in zato niso zadovoljni. Nekateri 

projekti pa so se dodali, ki niso tako nujno potrebni. Varne poti pa še niso urejene na vseh lokacijah (kot 

npr. postajališče pri ŠCP). Problematična je ureditev Vodove ulice, kjer naj se v prihodnjem letu ne bi  

urejali pločniki, ampak samo zarisovanje na cestišču. Meni, da se mora ulica urediti celostno, lahko tudi 

fazno. V primeru, da bi bila politična volja, bi se tudi ta cesta lahko primerno uredila. Meni, da tržnica in 

Steklarska, k razvoju občine ne pripomoreta dosti, zato je MO Ptuj, ob Mariboru, najslabše razvita občina. 

 

Sergeja Puppis Freebairn 

Povedala je, da bi ureditev športno rekreacijskega centra Ranca, kot je zastavljen v projektu, bilo možno 

izvesti s sredstvi Dravskih elektrarn, ki letno plačajo 800.000 EUR koncesije, namesto ga gredo sredstva v 

integralni del proračuna. Gre za neke vrste odškodnino za ljudi, ki živijo v bližini jezera.  

 

Ker ni bilo več prijavljenih razpravljalcev je predsedujoča razpravo o dopolnjenem predlogu odloka 

sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: 

1. Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme dopolnjen predlog Odloka o proračunu Mestne občine 

Ptuj za leto 2022, katerega sestavni deli so: 

- Splošni in posebni del proračuna 

- Načrt razvojnih programov 2022 -2025 

- Proračun po funkcionalni klasifikaciji  

- Odgovori na pripombe, predloge in obrazložitev sprememb v dopolnjenem predlogu 

proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2022 

- Pisne obrazložitve proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2022 

- Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj za leto 2022 in 2023 z obrazložitvijo 

- Kadrovski načrt Skupne občinske uprave občin v Spodnjem Podravju za let9 2022 in 2023 z 

obrazložitvijo 

- Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2022 

- Načrt ravnanja s premičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2022 

- Obrazložitve proračunskega sklada CERO Gajke za leto 2022 in  

- Sredstva planirana za delovanje četrtnih skupnosti za leto 2022, v predloženem besedilu. 
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2. Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o investicijskih vlaganjih v cestno 

infrastrukturo za območje Mestne občine Ptuj za leto 2022, v predloženem čistopisu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-22, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

Predsedujoča je dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj nalaga strokovnim službam Mestne občine Ptuj, da na 

Direkcijo Republike Slovenije za infrastrukturo posredujejo pobudo, ki je vezana na izdelavo 

projekta za izvedbo ureditve regionalne ceste R1-229. Na območju Žabjaka, ki se prometno 

navezuje na regionalno cesto R1-229, je predvidena širitev naselja z izgradnjo doma za 

starostnike, zato krajani, člani četrtnih skupnosti in mestni svetniki dajejo pobudo, da se pri 

projektiranju upoštevajo tudi nove bodoče okoliščine, ki bodo izdatno vplivale na prometno 

situacijo, in sicer v smeri, da se najde optimalna rešitev za  ureditev križišča Slovenskogoriške 

ceste in Svržnjakove ulice, ki bo omogočala varno vključevanje na regionalno cesto R1-229, v 

predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije za mlade v Mestni občini Ptuj 2021 – 2025 

 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno podprl predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije za mlade 

v Mestni občini Ptuj 2021 – 2025  in  hkrati predlagal, da se sklep v 1. točki dopolni z besedilom: »ter jo 

ocenjuje kot primerno podlago za izvedbo 30 dnevne javne razprave.«. Županja je, kot predlagateljica 

gradiva, sledila predlogu Odbora za družbene dejavnosti, zato je bil dne 18. 11. 2021 pripravljen 

ČISTOPIS predlaganega sklepa, ki je bil objavljen na spletni strani Mestne občine Ptuj in zavihku seje 

občinskega sveta za interne uporabnike.  

Statutarno pravna komisija po obravnavala predloga sklepa v čistopisu z dne 18. 11. 2021, nanj ni imela 

pripomb in ga je predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi osnutka Strategije za 

mlade v Mestni občini Ptuj 2021 – 2025, v preloženem čistopisu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa ravnanja s komunalnimi odpadki na območju 

Mestne občine Ptuj za leto 2022 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega programa 

ravnanja s komunalnimi odpadki na območju Mestne občine Ptuj za leto 2022, d.o.o., v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 
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5. Predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega programa (IP) »Rekonstrukcija poslovilnega objekta 

na novem Rogozniškem pokopališču« 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 

programa (IP) »Rekonstrukcija poslovilnega objekta na novem Rogozniškem pokopališču«, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Investicijskega programa (N1 IP) »Prizidava z 

rekonstrukcijo in energetsko sanacijo OŠ Mladika – 2. faza« 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 

Investicijskega programa (N1 IP) »Prizidava z rekonstrukcijo in energetsko sanacijo OŠ Mladika – 

2. faza«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

»Restavratorski posegi na mestnem obzidju« 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Restavratorski posegi na mestnem obzidju«, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Kurentova 

hiša« 

 

Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo sta soglasno podprla predlog sklepa. 
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Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Kurentova hiša«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske - 2. etapa« 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske - 2. etapa«, v 
predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 
»Preplastitev Dravske ulice v ČS Center«  
 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Preplastitev Dravske ulice v ČS Center«, v 
predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev 
križišča pred Upravno enoto Ptuj«  
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Ureditev križišča pred Upravno enoto Ptuj«, v 
predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

12. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) 

»Novogradnja avtobusnega postajališča – Pod gradom«  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Novogradnja avtobusnega postajališča – Pod 

gradom«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Nabava 

gasilskega vozila GVC 16/25 PGD Turnišče – Ptuj« 

 

Odbor za finance in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo soglasno podpirata predlog 

sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) »Nabava gasilskega vozila GVC 16/25 PGD Turnišče – 

Ptuj«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 

DIIP) »Ureditev objekta ŠD Rogoznica« 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 

Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) »Ureditev objekta ŠD Rogoznica«, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 
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15. Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 

DIIP) »Enota Narcisa – preselitev Uprave Vrtca Ptuj« 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 

Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) »Enota Narcisa – preselitev Uprave 

Vrtca Ptuj«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

16.  Predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 

DIIP) »Arheološki depo odprtega tipa« 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 

Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) »Arheološki depo odprtega tipa«, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

17. Predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za določitev obsega stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi za del enote urejanja prostora OP02 za parcele št. 740/6, 740/7, 740/8, 738/2 in 

752/4, vse k. o. 392 - Krčevina pri Ptuju 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi lokacijske preveritve za 

določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi za del enote urejanja prostora OP02 

za parcele št. 740/6, 740/7, 740/8, 738/2 in 752/4, vse k. o. 392 - Krčevina pri Ptuju, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

18.  Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 

366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/11 
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Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/11, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

19. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 
366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2194/3 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2194/3, v 
predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

20. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini 
katastrska občina 400 Ptuj parcela 1441/2 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini katastrska občina 400 Ptuj parcela 1441/2, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

21. Predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na delu nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj 
parcele 208, 210, 211, 212 in 218 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 
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Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ustanovitvi stavbne pravice na 
delu nepremičnin katastrska občina 400 Ptuj parcele 208, 210, 211, 212 in 218, v predloženem 
besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

22. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 
2175/11 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 
občina 366 Krčevina pri Vurbergu parcela 2175/11, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-28, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

23. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 388 Rogoznica parcela 777/21 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 

občina 388 Rogoznica parcela 777/21, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

24. Volitve in imenovanja 

a) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda 

Ljudska univerza Ptuj  

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Gorazda Oreška in Zore Pliberšek za predstavnika Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda 

Ljudska univerza Ptuj 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov 

Mestne občine Ptuj v Svet zavoda javnega zavoda Ljudska univerza Ptuj, v predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in imenovanju novega člana Nadzornega odbora 

Mestne občine Ptuj  

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti člana mag. Martinu Mlakarju in o imenovanju mag. Dejana Dokla za novega člana Nadzornega 

odbora Mestne občine Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in 

imenovanju novega člana Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

c) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju direktorja javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj  

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o soglasju 

Miroslavu Mihaliču k imenovanju za direktorja javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju 

direktorja javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih z večino glasov (ZA-28, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

d) Predlog Sklepa o soglasju k imenovanju v.d. direktorice javnega zavoda Regijsko višješolsko in 

visokošolsko središče Ptuj  

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o soglasju Tamari 

Drevenšek k imenovanju za v. d. direktorico javnega Regijsko višješolsko in visokošolsko središče Ptuj. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k imenovanju v.d. 

direktorice javnega zavoda Regijsko višješolsko in visokošolsko središče Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

e) Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in imenovanju novega člana Sveta za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu 
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Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o prenehanju 

dolžnosti člana Robertu Brglezu in o imenovanju Tomislava Slediča za novega člana Sveta za preventivo 

in vzgojo v cestnem prometu. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga sklepa, nanj nima pripomb in ga predlaga mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti člana in 

imenovanju novega člana Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

25. Pobude in vprašanja 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala   

pobudo in vprašanje št. 1312/30: V medijih in predlogih nekaterih svetnikov v MS MO Ptuj, celo v 

prijavah za participativni proračun smo zasledili, da je velika želja in težnja, da MO Ptuj uredi in 

nabavi električna kolesa, polnilnice za ta kolesa in uredi sistem izposoje električnih koles. Po naši 

oceni gre za nadstandard, ki bi naj popestril turistično ponudbo v samem mestu Ptuj in okolici. 

 

Zato v imenu Stranke DeSUS MO Ptuj pa podajam naslednje vprašanje in pobudo: 

1. Ali je res MO Ptuj dolžna pokrivati vse stroške iz javnih proračunskih sredstev? 

2. Izposoja, polnitev in parkiranje naj bo predmet hotelske in gostinske ponudbe, saj hotelirji in 

gostinci morajo imeti interes, da gosta ali turista s pestro ponudbo zadržijo v mestu čim dalj časa 

in da prodajo čim več nočitev. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala  

pobudo in vprašanje št. 1313/30: Občani mesta Ptuj ugotavljajo in opozarjajo, da ogromno starih 

objektov v centru mesta, ki so sicer pod budnim očesom ZVKD-ja propada in da jih nihče ne 

vzdržuje niti minimalno. Eden izmed njih je tudi stara pošta v Lackovi ulici. Stanje objekta je 

grozljivo, predvsem na dvoriščni strani (fotografija v priponki) . 

 

Zato v imenu Stranke DeSUS MO Ptuj pa podajam naslednje vprašanje in pobudo: 

1. Kdo je lastnik in kdo so solastniki tega objekta, da tako mirno pustijo, da propada? 

2. Dajemo pobudo, da se upravljalca objekta na to stanje opozori in zahteva, da se iz sredstev 

rezervnega sklada opravijo nujna vzdrževalna dela, da ne bo zatekalo in dalje propadalo. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DesSUS je posredovala  

pobudo št. 1314/30: Odgovorni zaposleni ljudje upravljalca JS Ptuj d.o.o. naj sprotno preverjajo, ali 

je pokopališče očiščeno (pokošeno, suho listje pobrano in odstranjeno) in ali ozvočenje na vseh 

zvočnikih deluje. 

Dan spomina na mrtve je za nami, pokopališče pa ostaja. Moram izraziti veliko nezadovoljstvo ljudi – 

najemnikov grobov na Novem Rogozniškem pokopališču. Sama sem obiskala moje svojce na 

pokopališčih Spominski park Ptuj, Pokopališča Dornava, Kidričevo, Hajdina, Videm pri Ptuju, Staro 

Rogozniško pokopališče in Novo Rogozniško pokopališče. Z gotovostjo lahko trdim, da je najslabše od 

vseh naštetih urejeno Novo Rogozniško pokopališče. Na sam dan Spomina na mrtve 1. novembra so bili 

grobovi prekriti z drevesnim listjem ( razen tistih grobov, ki so jih očistili najemniki ), še bolj moteče pa je 
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bilo to, da ozvočenje na pokopališču ni delovalo. Nekateri ljudje pač želijo slišati tudi mašo pred 

žegnanjem grobov. Velika večina svojcev ni slišala nič, kar upravljalcu pokopališča ne štejejo v dobro. 

(Fotografiji dej. Stanja na dan 1. november 2021 v priponki)  

 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1315/30: Številne občanke in občani so razočarani nad zadnjim dogajanjem v zvezi z 

dostopnostjo čiste pitne vode na Ptuju, saj je očitno motenih dobav vse več, kar pomeni, da je vse 

več tudi defektov. Zanima me, koliko defektov je bilo letos in koliko lani? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1316/30: Kako daleč je projekt obnove spodnjepodravskega vodovoda? Gre za 

najpomembnejši projekt mandata, pa napredka žal ni takšnega, ko bi si želeli.   

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1317/30: Tovorni promet je prepovedan v stanovanjskem delu Rajšpove ulice – od 

Ormoške ceste do Kogejeve poti, prav tako je omejitev hitrosti na 30 km/h. Za to so postavljeni 

ustrezni prometni znaki. Problem je predvsem na desni strani (gledano iz smeri Ormoške ceste), 

saj je oddaljenost hiš od ceste zelo majhna. Nekateri so razpoke že večkrat sanirali z notranjimi 

oblogami, vendar je to zelo kratkoročna rešitev, gledano na dolgi rok, pa tudi nepotrebna finančna 

obremenitev za stanovalce Rajšpove ulice. Zanima me, na kak način bo občina pristopila občanom 

naproti, saj se do danes ni storilo nič? 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1318/30: Prebivalce Dravske ulice zanima, kdaj bodo imeli na voljo moderno in 

sodobno optiko? 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1319/30: 

Kdaj je predvideno priključevanje hiš na kanalizacijo v Ulici Šercerjeve brigade? 

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1320/30: 

Prosim če se uredijo bankine ob Železnici, saj so polne udarnih jam. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1321/30: Zanima me, zakaj se v načrtovanje rekonstrukcije ni vključilo tudi obnove 

fasade na OŠ Mladiki? Fasada je stara in ponekod votla, zato zgolj barvanje verjetno ne bo dovolj. 

Ali drži informacija, da se je sredstva sprva načrtovalo, nato pa črtalo? Predlagam, da se sredstva, 

ki se jih je pridobilo za ta projekt od države, nameni za to, da se uredi tudi fasada. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1322/30: Kaj se dogaja na področju zapiranja odlagališča CERO Gajk? Ljudi zanima, 

na kak način bo območje sanirano, da bo čim manj vplivov na okolje. Naprošam tudi za seznam 

vseh aktivnosti s strani občine v zvezi s tem od odločitve za zaprtje do danes. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1323/30: Predlagam, da se postavi ogledalo na cesti pod Puhovim mostom, saj je 

ovinek nepregleden, cesta pa zelo ozka. To cesto uporabljajo predvsem kolesarji in šolarji, služi pa 

tudi kot bližnjica v/iz mesta, sploh v času prometnih konic. Tam so pogosto parkirani tudi 
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avtomobili, ki poslabšajo vidljivost, hkrati pa zmečejo smeti na iz avtomobila, zato predlagam, da 

se tam postavi še en koš za smeti. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1324/30: Sprehajalna pot, ki teče ob Dravi iz mesta do Rance je zelo priljubljena med 

sprehajalci in kolesarji, a vendar sta ob tej poti dve točki, ki nista ravno v ponos mestu. Prva je 

dvorišče podjetja Drava tik ob Puhovem mostu, na katerem so različni kupi gradbenega materiala 

in zemlje, vse že preraščeno, tako da izgleda vse skupaj kot odpad. Drugi pa je tik pred 

pristaniščem Ranca, kjer so lani delavci na delovišču tik ob reki Dravi pustili grmado odpadnega 

lesa. Predlagam, da občina stopi v kontakt z lastnikom dvorišča in izvajalcem del, ter jima naloži, 

da odpadke odpeljeta. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1325/30: Na mojo  pobudo št. 1120/26 v zvezi z iztekanjem izcednih vod iz deponije 

gradbenega materiala na Cesti 8. avgusta, ker ni urejenega odvodnjavanja sem prejel dogovor, da 

je bil opravljen inšpekcijski ogled stanja 26. 5. 2021, pri čemer se je ugotovilo, da iz zemljišča s 

parcelo št. 721/3 k.o. 388 Rogoznica iztekajo na javno cesto LC 328 101-Ptuj še dan po dežju 

izcedne vode in je bil lastniku odrejen 15 dnevni rok, da prepreči direktno stekanje vod na javno 

cesto. Zanima me, ali je bila opravljena ponovna kontrola izvršitve inšpekcijske odločbe in  če ni 

zakaj ne? Glede na to, da se iz navedene deponije gradbenega materiala  več dni po dežju, kot je 

razvidno iz priložene slike, še zmeraj stekajo izcedne vode na javno cesto LC 328 101-Ptuj 

predvidevam, da lastnik zemljišča vse do danes ni uredil zahtevanega odvodnjavanja.  Zanima me, 

kako bodo ukrepale inšpekcijske službe? Ponovno se naj pozove lastnik deponije, da uredi 

odvodnjavanje, kot je bilo zahtevano v inšpekcijskem postopku. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1326/30: Ob rekonstrukciji ceste 5. prekomorske se je intervencijski dovoz med bloki 

na Volkmerjevi 21-24, Ul. 5. prekomorske 13 in Ul. 25 maja (otroško igrišče med bloki) zaprl z 

izvedbo pločnika in zelenega pasu. Med izvedbo del so stanovalci tega območja na njihovo 

vprašanje zakaj se interventni izvoz/dovoz onemogoča dobili odgovor, da je na tem mestu 

predviden ležeči policaj s prehodom za pešce, tako do izvoz/dovoz ne bo zaprt. Pri tem gre za 

interventno pot, ki jo med drugim uporabljajo tudi smetarska vozila in imajo sedaj težave pri 

odvozu smeti iz tega območja. Prav tako, pa je onemogočen dostop reševalnim vozilom in 

gasilcem. Zanima me zakaj se je zaprla interventna pot z ureditvijo pločnika in zelenega pasu? Ali 

se bo uredila ležeči policaj, ki bo omogočil ponovno uporabo interventne poti? 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1327/30: Na podlagi sodbe Višjega sodišča v Mariboru I Cpg 159/2021 je v neskladju z 

ustavo in zakonom 8. člen Pravilnika o tarifnem sistemu za obračun storitev ravnanja s 

komunalnimi odpadki v MO Ptuj (v nadaljevanju Pravilnik), ki ga je sprejel Mestni svet Mestne 

občine Ptuj na svoji 32. seji dne 25. 9. 2017, ki v 4. odstavku oblastveno nezakonito določa, da se 

račun za posamezno prevzemno mesto izstavi upravniku večstanovanjske stavbe, kateri stroške 

porazdeli v skladu s 54. členom odloka in prvim odstavkom 8. člena tarifnega pravilnika. V tej zvezi 

postavljam vprašanje ali se namerava navedeni 8. člen Pravilnika črtati oz. spremenit in uskladit z 

veljavno zakonodajo in kdaj? V primeru negativnega odgovora prosim za obrazložitev zakaj ne in v 

tem primeru, ne glede na obrazložitev, podajam pobudo za spremembo 8.člena Pravilnika, kateri 

se naj uskladi z veljavno zakonodajo oz. črta iz navedenega Pravilnika. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1328/30: Dajem pobudo da se ob naslednjih umeščanjih hitrostnih ovir temeljito 

premisli ali so res potrebne, kjer je pločnik  na obeh straneh. Glede na stanje cest v občini mislim 
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da hitrostne ovire niso smiselne na čisto vsaki cesti, tam kjer pa so, pa se naj razmisli o njihovih 

dimenzijah. Verjamem da je veliko zahtevkov za hitrostne ovire ampak vedite da so z njimi tudi 

povezani stroški servisiranja vozil in da doprinašajo k večjemu onesnaževanju okolja. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

pobudo št. 1329/30: Predlagam, da se ob poti od nogometnega igrišča na Grajeni proti samem 

naselju postavi koš za odpadke. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval  

vprašanje št. 1330/30: Kolikšna je izguba gostilne na mestni tržnici od začetka njenega obratovanja 

pa do danes? Ali ne bi bilo bolj smiselno razmišljati o sezonskosti same gostilne kot o njeni 

širitvi? Pri sezonskih gostilnah postane problem zagotavljanje kadra. Sam ne vidim rentabilnosti 

tega projekta in mislim da bi se gostilna morala oddati najboljšemu ponudniku. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1331/30: Predlagam, da se v jesenskem času na pokopališču bolj redno odstranjuje 

odpadlo listje. Vsaj v času največjega praznika v spomin na umrle bi se lahko pokopališče uredilo 

kot se za zadnje domovanje spodobi. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1332/30: Apeliram da se na pokopališču dodatno uredijo potke do grobov, ker v 

nasprotnem primeru se hodi po travi in posledično je po deževju zelo blatno. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1333/30: Predlagam, da se opravi analiza pobud koliko je bilo uspešno realiziranih in 

koliko ne. Pobude in predlogi svetnikov so glas občanov, ki vidijo in predlagajo izboljšanje stanja 

v našem mestu. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1334/30: Na občinskih cestah se naj pregledajo kanalizacijski pokrovi, ki se tresejo ko 

čez njega zapeljejo vozila. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1335/30: Naj se opozori lastnike živih mej, da se le-te obrežejo, da se s tem dodatno ne 

oža pločnikov in cestišč. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1336/30: Podajam pobudo da Mestna občina Ptuj in Komunalno podjetje Ptuj podata 

natančno analizo (če je ni, naj jo izdelata), zakaj prihaja do vedno pogostejših defektov na 

vodovodnem omrežju, ki ga je zgradilo Komunalno podjetje Ptuj kot edini koncesionar in ga je po 

koncesijski pogodbi dolžno tudi vzdrževati. Vodovodno omrežje je kot vemo v katastrofalnem 

stanju in vsakodnevno prihaja do defektov in  posledično do motenih oskrb z vodo za katere 

nismo krivi občani MO Ptuj temveč tisti, ki bi ga moral vzdrževati. 

Cene na mesečnih položnicah so čedalje višje. Med najvišjimi postavkami je prav omrežnina. Iz 

omrežnine, koliko vem  bi morali financirati ne samo vzdrževanje vodovodnega sistema , temveč tudi 

konkretnejšo sanacijo. Prosim, če se lahko pojasni zakaj se je tako malo vlagalo v vodovodno omrežje in 

kaj nameravate storiti na tem, da se ne bodo cene položnic samo povečevale, efekta pri nemoteni oskrbi 

vode pa ni. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 
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pobudo št. 1337/30: Ponovno podajam pobudo, da se popravi odgovor na pobudo št. 1305/29 kjer 

so strokovne službe zapisale, da REVIVIS od leta 2013 spada v ČS Panorama. REVIVIS še vedno 

sodi v ČS Center (priloga izpis iz PISO), ne glede na to, da so se preselili iz Krempljeve ulice na 

Vičavo. Zaradi tega ponovno podajam pobudo, da se objavljeni podatki o vloženih sredstvih v 

četrtne skupnosti popravijo saj niso pravilni. REVIVIS namreč lokacijsko ne spada v ČS 

PANORAMA temveč v ČS CENTER . 

Obrazložitev: Strokovne službe so pri pripravi odgovora na pobudo 983/23 in 1305/29 zapisale napačne 

podatke iz katerih izhaja, da je dobila Četrtna skupnost Panorama več sredstev kot jih je dejansko saj so 

navedli podatke, ki ne spadajo v Četrtno skupnost Panorama temveč v Četrtno skupnost Center. Tako, da 

je podatek o investiranju sredstev v ČS Panorama še bistveno bolj zaskrbljujoč kot je kazalo saj je bilo v 

letih od 2002 do 2020 v ČS Panorama vloženih le 2.815.587,25 € in ne 4.248.834,02 € kot je bilo to 

napačno prikazano. 

 
 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1338/30: Podajam pobudo, da se poda informacija o tem kolikšna je fluktuaciji kadra v 

Občinski upravi Mestne občine Ptuj v tem mandatu, ker je znano, da je nekaj javnih uslužbencev 

podalo odpoved v MO Ptuj. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1339/30: Podajam pobudo, da se pojasni katere naloge so bile izvedene na Zavodu za 

turizem Ptuj v sklopu izvedbe projekta za katerega so bila pridobljena državna sredstva za dve 

delovni mesti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1340/30: Podajam pobudo, da se poda informacija glede vračila kredita, ki ga je najel 

Zavod za turizem Ptuj. V javnosti je zaokrožila informacija, da je prišlo do napačnega izračuna 



21 

 

finančne konstrukcije za poplačilo kredita, zaradi česar bi naj prišlo do likvidnostnih težav zavoda. 

Na kak način so se bile poravnane obveznosti? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1341/30: Podajam pobudo, da se poda informacija za kateri namen bodo porabljena 

sredstva, ki so ostala zaradi odpovedanega Martinovanja 2021, oz. ali bodo le- ta ostala v 

proračunu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1342/30: Podajam pobudo, da se poda informacija za kateri namen bodo porabljena 

sredstva, ki bodo ostala v primeru, da zaradi epidemioloških razmer odpadejo prireditve v sklopu 

»Novoletna pravljica 2021«. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1343/30: Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1301/29, da se poda informacija kam 

so bila prerazporejena delovna mesta, iz veljavne sistemizacije Vrtca Ptuj za šolsko leto 2020/21 ki 

so bila sistemizirana za nadomeščanje zaposlenih zaradi bolniških odsotnosti. Govorimo o skupaj 

šestih delovnih mestih: eno delovno mesto VZGOJITELJ ZA NADOMEŠČANJE šifra DM D037007 in 

pet delovnih mest VZGOJITELJ PREDŠOLSKIH OTROK - POMOČNIK VZGOJITELJA ZA 

NADOMEŠČANJE šifra DM D035001, ki v sistemizaciji za šol. leto 2021/22 niso več sistemizirana. 

Se je vseh pet pomočnic in vzgojiteljica upokojilo? Mestni svet je sprejel sistemizacijo Vrtca Ptuj 

2021/22 na svoji 27. redni seji pod številko 100-114/2021 in se uporablja od 1.9. 2021 dalje. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1344/30: Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi so pogovori o prenosu 

dela parcele št. 1046/24 k.o. 392 Krčevina pri Ptuju na javni cesti JP828491. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1345/30: Podajam pobudo, da se postavijo luči javne razsvetljave na Ulici Vide Alič na 

javni cesti JP831011, ki so že bile obljubljene pred približno letom in pol. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1346/30: Podajam pobudo, da se postavijo luči javne razsvetljave na Ulici Vide Alič na 

javni cesti JP831031 od hišne številke 27 do 35. Na tej cesti namreč ni nobene luči javne 

razsvetljave in je zelo nevarno za vse udeležence v cestnem prometu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1347/30: Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj, Mestna občina Ptuj v sodelovanju 

z galerijami, muzejem, javnimi zavodi, podjetniki in s ponudniki gostinskih, nastanitvenih in ostalih 

storitev v našem mestu pristopijo k oblikovanju enotne vstopnice za oglede več znamenitosti v 

našem mestu s katero bi spodbudili turiste, da si za sorazmerno sprejemljiv strošek ogledajo več 

znamenitosti našega mesta in so pri tem deležni neke bonitete (popusta, kupon za kavo, čaj, 

napitek…) s katerim se bodo v naše mesto nato vedno radi vračali. Z uvedbo enotne vstopnice bi 

lahko tako povečali obisk in ogled naših znamenitosti, poleg tega pa bi radi turiste dlje zadržali v 

občini. Vstopnice bi lahko turisti kupili na več lokacijah (napr. TIC, GRAD, blagajna Javnih služb, 

….) in na spletu, kjer bi nato potrdili svoj prihod v primeru potreb organiziranega vodenja. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1348/30: Podajam pobudo, da se prouči možnost izgradnje pločnika ali druge površine 

za pešce ob zidu na Muzejskem trgu 2 in 2a, saj je hoja ob zidu po bankini izjemno nevarna za 
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udeležence v prometu. Hkrati bi pešcem omogočili varno povezavo med dominikanskim 

samostanom in obstoječim pločnikom ob LC 328091, še posebej v času prireditev. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1349/30: Podajam pobudo, da se poda informacija, zakaj MO Ptuj ne predvideva 

sorazmernih oprostitev zakonskih dajatev/prispevkov za infrastrukturo, ki je bila delno/večinsko 

financirana in zgrajena s sredstvi krajanov. Vprašanje se nanaša tako na novogradnje na parcelah 

takratnih lastnikov, kot za primere prizidave/nadzidave/sanacije takrat obstoječih objektov. 

Odgovor se lahko poda na primeru izgradnje kanalizacijskega omrežja takratne krajevne skupnosti 

Olge Meglič Ptuj, ki je bil v deležu 69% financiran s strani krajanov na osnovi samoprispevka med 

leti 1981 do 1990 (vir: Zgodovinski arhiv Ptuj). 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1350/30: Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je sanacija leve brežine 

reke Drave na Vičavi oziroma kdaj je pričakovati pričetek in konec del ter dinamika oz. plan kje se 

bo sanacija izvajala. Občane namreč skrbi, da bo ostalo pri obljubah in, da do realizacije ne bo 

prišlo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1351/30: Podajam pobudo, da se prouči možnost organiziranja vrtca (v sklopu osnovne 

šole) na Grajeni. Na Grajeni je velik trend novogradenj in priseljevanja mladih družin, ki pa se bo v 

prihodnosti tudi nadaljeval, kar posledično pomeni več mladih družin in predšolskih otrok v 

Četrtni skupnosti Grajena. Z organiziranjem vrtca pri šoli bi zadovoljili potrebe naših občanov, ki 

kasneje otroke vpišejo v OŠ Ljudski vrt, podružnica Grajena. Predšolskim otrokom bi s tem 

omogočili lažji in prijaznejši prehod iz vrtca v šolo. Kar nekaj staršev se v službo vozi v smeri 

Maribora ter jim vožnja otrok v vrtec na Ptuj pomeni ogromno izgubo časa hkrati pa otroci niso v 

domačem okolju. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1352/30: Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji zidu na Muzejskem trgu, ki močno 

kazi podobo območja Sončnega parka in dominikanskega samostana. Obiskovalca, ki gre peš do 

dominikanskega samostana v oči zbode katastrofalno stanje razpadajočega zidu, ki je še dodatno 

popisan z raznimi grafiti. 

 

Dr. Štefan Čelan, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je na seji podal  

pobudo št. 1553/30: Podajam pobudo, da se na stopnicah pri Mestnem gledališču Ptuj na 

Slovenskem trgu ob steni namontira ograja, ker je na tem mestu predvsem za starejše občane 

velika nevarnost zdrsa.    

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je na seji podal  

pobudo št. 1554/30: Podajam pobudo, da se nekoliko več pozornosti nameni križišču 

Slovenskogoriške ceste in ceste v Kicar. Semafor je postavljen za Domom krajanov Rogoznica. V 

prometnih konicah se naredi na Slovenskogoriški cesti kolona in krajani, ki se priključujejo iz 

smeri Kicarja morajo izsiljevati prednost, da se lahko vključijo v promet. Potrebno bo poiskati 

neko rešitev ali postaviti ogledalo ali prestaviti semafor, ker bo v nasprotnem prišlo do nesreče. 

Strokovne službe naj preučijo situacijo in predlagajo rešitev. 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki so bila prejeta za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 

in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 
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26. Informacije 

 

a) Program izvedbe nadzora porabe javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2021, II. 

sprememba 

 
Odbor za finance se je seznanil z II. spremembo programa Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj. 

 

Ker ni bilo več informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 30. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 16.uri in 25 minut.  

              

                                                                                       

                                                                      

Zapis pripravila:                                                                                                      Nuška Gajšek 

Zdenka Ristič                                                                                                              županja                                             

 


